
          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

                                                                       Αθήνα, 07/09/2020 

Της:  Μαρίας Αθανασίου, βουλευτού Β’2, Δυτικού Τομέα Αθηνών 

 
ΠΡΟΣ :  Tον κ. Υπουργό Υγείας 

Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
                       

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη έμπρακτης αναγνώρισης από την Πολιτεία των υπηρεσιών των 
ιατρών ΕΣΥ και του λοιπού νοσοκομειακού προσωπικού» 

ΣΧΕΤ.:  ΥΠΟΙΚ 15/05/2020 Α.Π. :47137 ΕΞ 2020 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Σε συνέχεια σχετικής απάντησης του Υπουργείου Οικονομικών, κατόπιν Ερώτησης 
Κοινοβουλευτικού Ελέγχου που κατέθεσα με αρ. πρ: 5189/26.03.2020, η απάντησή σας, 
σχετικά με τη συμμόρφωση των Διοικήσεων των Νοσοκομείων με την υπ’ αρ. 431/2018 
απόφαση του ΣτΕ δεν είναι σαφής.  

Συγκεκριμένα, η 431/2018 παράγει αποτελέσματα  για όλους τους γιατρούς από τη 
δημοσίευσή της. Το νέο μισθολόγιο των ιατρών ΕΣΥ, του 2017, έχει ως βάση τις 
περικοπές του 2012. Η μείωση, όμως, των αποδοχών κρίθηκε ότι δεν ήταν νόμιμη, αλλά 
αντισυνταγματική. Συνεπώς, και το νέο μισθολόγιο στηρίζεται σε διατάξεις που έχουν 
κριθεί αντισυνταγματικές. Για το λόγο αυτό, η κωλυσιεργία της κυβέρνησης να 
συμμορφωθεί με την ανωτέρω Απόφαση του ΣτΕ, προφασιζόμενη ότι απαιτείται νέα 
διευκρινιστική απόφαση του ΣτΕ επί του ν.4472/2017, δείχνει να αποτελεί τέχνασμα 
αποφυγής της απόδοσης των χρημάτων, που δικαιούνται οι εν λόγω δικαιωμένοι ιατροί. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι  κ.κ. Υπουργοί: 

Προτίθεσθε να εφαρμόσετε την ανωτέρω απόφαση του ΣτΕ, υλοποιώντας τη 
Συνταγματική επιταγή περί λειτουργίας της Δημόσιας Διοίκησης υπό συνθήκες  
«Κράτους Δικαίου», ώστε να μην αναγκαστούν οι ιατροί του ΕΣΥ να προσφύγουν και 
πάλι στην Ελληνική Δικαιοσύνη; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 
 
 
Μαρία Αθανασίου 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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